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De N-VA vraagt zich af wat er gebeurd is met de plannen voor het sociale woonproject.  

ZEDELGEM -  

N-VA Zedelgem heeft actie gevoerd in de woonwijk De Linde in Zedelgem. ‘De bewoners 
willen helemaal geen nieuw appartementsblok met een buurtcafé en restaurant’, klinkt het bij de 
partij. 

In de woonwijk De Linde heeft N-VA Zedelgem van zich laten horen. ‘Twee jaar geleden stelde 
de CD&V-Nieuw-meerderderheid met veel poeha een masterplan voor De Linde voor. Hoe zit 
het eigenlijk met die grootse plannen?’ vraagt N-VA-voorzitter Géry Cappon zich af. 

‘Pure propaganda’ 

‘Een betere structuur met een moderne toets, meer herkenbaarheid en een aantrekkelijk uitzicht, 
een proefproject met zogenaamde pockets,... De plannen voor De Linde waren niet min’, zeggen 
Marie-Jeanne Clarisse en Cappon. ‘Voor de gemeenteraadsverkiezingen van 2012 werden op 
diverse plaatsen in de wijk in allerijl reusachtige infopanelen opgetrokken. Er was ook een 
kleurrijke brochure die de metamorfose van De Linde moest ondersteunen.’  



‘Twee jaar later is er niets veranderd. De grootse plannen bleken pure verkiezingspropaganda op 
kosten van de Zedelgemnaars. Nu staan die infoborden er troosteloos bij. Alle info is verdwenen. 
Wat kunnen of mogen de bewoners verwachten? Feit is dat ze niet wachten op de grote 
ingrijpende veranderingen.’  

‘De bewoners willen helemaal geen nieuw appartementsblok met een buurtcafé en restaurant. De 
mensen zijn wel vragende partij voor een betere leefomgeving. Betere voet- en wandelpaden, een 
betere afwatering naar de riolering, een nieuwe toplaag voor het wegdek, ... Dat zijn de echte 
bekommernissen van de bewoners.’  

	  


